
Grundejerforeningen Arresøgrundene 
 

Bestyrelsens beretning for 2012 
 
 
Der har i beretningsåret været afholdt 4 bestyrelsesmøder. 
 
Af berørte opgaver kan nævnes: 
 
Politiet skal godkende opsætning af gadespejl, og da de er meget modvillige til at give tilladelser, 
er projektet stoppet indtil videre. 
 
De ”gamle” nye vejskilte vil blive gravet ned i foråret 2013. 
 
Vores vejkonto er ændret, så der skal to underskrifter til (kasserer og formand) for at hæve på 
kontoen. 
 
Kommunen har været kontaktet ang. adgang til søen via Søstræde. Der holder 2-3 biler på vejen, 
så adgang hindres for slåmaskiner, slamsugere og andre køretøjer, der har behov for adgang til 
søen. Det er ikke en brandvej, men færdselsloven gælder også for blinde veje. Kontakt til 
grundejer vil ske, hvis parkeringen fortsat er til gene for trafikken. 
 
Gribvand har været kontaktet ang. lugtgener fra pumpeanlægget. Nedlægning af pumpen er sat i 
bero, da det ikke er helt så enkelt som først antaget. Der sker ikke noget i 2013, men Gribvand vil 
kontakte grundejerforeningerne, når de har nogle konkrete forslag. 
 
Ved årsskiftet var området mere eller mindre mørklagt. Jørgen Gantriis har haft et kæmpe 
detektivarbejde med lamperne. Der er en del korrosion i nogle af lamperne, og desuden har der 
været perioder med megen nedbør, som har bevirket, at fugt er trængt ind i kabler og har 
kortsluttet systemet.  
 
Arresøgruppen har skiftet webmaster. Det har bl.a. afstedkommet et nyt link til gruppens 
hjemmeside: http://www.arresogruppen.dk/index.htm. 
Der holdes søbrugerrådsmøde for Arresø d. 23. april, hvor bl.a. friluftszoneringer er et punkt. Læs 
evt. om det på ovenstående hjemmeside. 
  
Annisse Lokalråd har nedsat en arbejdsgruppe, som undersøger interessen for at gøre Annisse til 
Energilandsby med etablering af et eller flere fællesanlæg til alternativ energiproduktion. 
Spørgeskemaer har været sendt rundt. Følg projektets resultater og udvikling på www.annisse.dk. 


